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11 února, 2023

Bruselský politik: „Mnoho lidí, kteří pracují v Bruselu
pro EU, bere kokain“

necenzurovanapravda.cz/2023/02/bruselsky-politik-mnoho-lidi-kteri-pracuji-v-bruselu-pro-eu-bere-kokain

Je všeobecně známo, že v EU je silně korupční prostředí. To se

ukázalo nejen na současné aféře s úplatky z Kataru a Maroka, ale je

to vidět i na platech bruselských úředníků, které jsou velmi vysoko

nad běžným evropským průměrem.

Lze také předpokládat, že přistižení zkorumpovaní politici jsou jen

špičkou ledovce a v korupci zřejmě jede v EU téměř kdokoli, kdo má

sebemenší vliv.

A někteří jsou i přes mnohé důkazy beztrestní, jako třeba Lejnová,

jejíž korupční aféry stran utajovaných SMS s šéfem Pfizeru Bourlou a

netransparentního nákupu „vakcín“ stejně jako střet zájmů v případě

dotací firmě jejího manžela byly zameteny pod koberec.

https://necenzurovanapravda.cz/2023/02/bruselsky-politik-mnoho-lidi-kteri-pracuji-v-bruselu-pro-eu-bere-kokain/


2/3

V Bruselu je tedy na relativně malé ploše poměrně velká koncentrace

lidí, jejichž výdělky jsou hodně nad běžným průměrem nejen

evropským, ale také belgickým.

Na takové místo to pak logicky táhne i drogové dealery, kteří v tomto

prostředí nemají podle všeho nouzi o zákazníky…

Bruselský politik Pascal Smet učinil pozoruhodné prohlášení na

schůzce za zavřenými dveřmi. Smet, státní tajemník pro regionální

plánování a evropské a mezinárodní vztahy bruselského regionu,

reagoval na kritiku odborů ohledně přemístění části evropských

institucí do Noorderwijku.

Dne 23. ledna se Pascal Smet, bruselský státní tajemník pro územní

plánování a evropské vztahy, zúčastnil setkání v prostorách služby

bydlení evropských institucí, která se nachází v budově Evropské

komise. Tématem jednání bylo budoucí přemístění některých

zaměstnanců evropských institucí jinam do Bruselu.

Smet je pro to, aby se evropské instituce přestěhovaly do

Noorderwijku kolem Gare du Nord, čtvrti, do které chce Brusel

investovat. V ideálním scénáři by Komise počítala s tím, že by se

první zaměstnanci nastěhovali do budovy v této oblasti již na konci

tohoto roku.

Některé odbory se zdráhají tam přestěhovat a odkazují na údaje o

kriminalitě a užívání drog v Noorderwijku. Smet tento argument na

schůzce odmítl. Řekl, že zaměstnanci a politici evropských institucí

sami užívají drogy, a proto jimi nemohou pohrdat.

Smet dokonce naznačil, že kokain je mezi pracovníky z EU oblíbený.

„Existuje také obchod s drogami ve čtvrti Schuman (pozn.: čtvrť kde

sídlí instituce EU). A pravděpodobně nejde o stejné drogy jako v

Noorderwijku, jsou trochu kvalitnější.“

Po výtkách odborů, kterým tato poznámka vadila,  nakonec Smet své

prohlášení v rozhovoru pro server Politico zlehčil.
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Řekl, že jeho prohlášení byla učiněna v žertu. „Jen jsem řekl, že ve

městě jsou další místa, kde se prodávají drogy. Jsme jedno město.

Neexistují čtvrti, které patří obyvatelům Bruselu, a čtvrti, které patří

Evropanům…“

Mimochodem, stěhování do multikulturní čtvrti bruselským

papalášům jen prospěje. A to nejen proto, že budou mít dealery pod

nosem, ale také snad alespoň někteří z nich konečně pochopí, jak

vypadá skutečné multikulturní obohacení, které tak rádi dopřávají

jiným…

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 19 Průměrně: 5]

 

 


